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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 27 noiembrie 2017, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.2123 din 21 noiembrie 2017 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 27 noiembrie 2017, ora 1400, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Oprişan Gigi 

2. Cioacă Ionuţ 

3. Săndulescu Petronela Marinela 

4. Ilie Clement 

5. Gâdea Gheorghe 

6. Sîrbu Mitică 

7. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

8. Nichita Tereza 

9. Ionescu Liviu Ovidiu 

10. Pick  Ladislau 

11. Sîrbu Adelina Veronica 

12. Matei Mihai 

13. Ţigănilă George 

14. Meclea Alina 

15. Vladu Alexandru 

16. Neacşu Lucian 

17. Muscalu Ionel 

18. Barbu Ionuţ 

19. Dragomir Ion 

20. Anghelescu Adrian Valentin 

21. Ciulacu Mirela  

 
 

 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Barbu Ionuț, ales prin H.C.L. nr. 344 din 31 

august 2017. 
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Domnul consilier Barbu Ionuț: Bună ziua! Înainte de a începe ședința ordinară, vă 

rog să ne ridicăm pentru a asculta imnul de stat al României.  

Vă mulțumesc! Îl rog pe domnul Secretar să ne spună dacă suntem legal constituiți. 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi 20 de consilieri, ședința este legal 

constituită, putem începe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Înainte de a intra în ordinea de zi, vă rog să 

aprobăm procesul verbal al şedinţei ordinare din data 26 octombrie 2017. Cine este 

pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Supun votului dvs., procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 03 noiembrie 

2017. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Supun votului dvs., procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 20 noiembrie 

2017. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Acum supunem la vot ordinea de zi! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule președinte, dacă îmi permiteți 

suplimentarea ordinii de zi cu un punct nou. Hotărâre privind acordarea unui sprijin 

financiar în sumă de 30.000 lei, domnului Brebenel Costel Adrian din Giurgiu, în vederea 

refacerii locuinței distruse. Este vorba de un caz social, joia care a trecut, pe 23, a fost un 

incendiu devastator la locuința acestei familii. Au rămas pe drumuri. Este o familie 

formată dintr-un singur întreținător de familie și doi copii minori, de 4-5 ani și am 

considerat, în regim de urgență, Serviciul Voluntar pentru Situații de Urgență a efectuat 

ancheta socială, documentația, tot, și vă rog să includeți și acest punct pe ordinea de zi. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Supun la vot ordinea de zi cu suplimentarea 

propusă.  Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pe anul 2018 pentru 

utilizarea domeniului public şi a domeniului privat al Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 2.000 lei, doamnei Gera Elena din Giurgiu 
 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
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Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 4.000 lei, domnului Ilie Marin din Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din Bugetul local al 

sumei de 6.500 lei, pentru achiziționarea cadourilor oferite salariaților Direcţiei 

de Asistență Socială Giurgiu, în beneficiul copiilor acestora, cu ocazia 

sărbătorilor de iarnă - Crăciunul 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din Bugetul local al 

sumei de 4.000 lei, pentru achiziționarea cadourilor care vor fi oferite 

salariaților Direcţiei de Impozite şi Taxe Locale a Municipiului Giurgiu, în 

beneficiul copiilor acestora, cu ocazia sărbătorilor de iarnă – Crăciunul 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din Bugetul local a 

sumei de 3.100 lei, pentru achiziţionarea cadourilor oferite salariaţilor Direcţiei 

Poliţiei Locale a Municipiului Giurgiu, în beneficiul copiilor acestora, cu ocazia 

sărbătorilor de iarnă – Crăciunul 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din Bugetul local a 

sumei de 1.000 lei, pentru achiziţionarea cadourilor oferite salariaţilor Centrului 

Cultural Local „Ion Vinea” Giurgiu, în beneficiul copiilor acestora, cu ocazia 

sărbătorilor de iarnă – Crăciunul 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în suma de 3.000 lei, doamnei Cornea Emilia, pentru achiziţionarea şi montarea 

de centrală de apartament 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Aș vrea să transmit, vis-a-vis de acordarea acestui 

sprijin financiar privind achiziționarea și montarea unor centrale termice. Cereri au fost 

foarte multe. Așa cum ați aprobat și dvs., doar după ce primim de la CET, de la GEP, 

modalitatea de încălzire a blocului respectiv, câte persoane sunt consumatori captivi în 

acel bloc, în cel condomiu și punctul dumnealor de vedere privind viabilizarea sistemului 

de încălzire în acel bloc, de abia după acea perioadă, urmează să se aprobe sau să nu se 

aprobe în Consiliu acordarea acestui sprijin financiar.  

De ce vă spun acest lucru? Au fost cazuri în care pe o scară au fost două persoane 

care mai rămăseseră racordate la sistemul de termoficare, dar doar o singură persoană a 

făcut cerere. și în acest moment, în acest mod este greu să-i dăm cuiva să renunțe la 

încălzirea centralizată și să-și cumpere centrală și să mai rămânem cu un consumator pe 
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scară. Și lucrul acesta a făcut ca anumite cereri să nu primească aprobarea comisiei din 

cadrul Primăriei privind verificarea acestor documente.  

Și la audiențe am avut foarte mulți cetățeni indignați că nu sunt decât doi pe scară 

și dânsul ar vrea să renunțe la acest sistem și să îi dăm 3.000 de lei. Întrebându-l și cu 

cealaltă persoană ce se întămplă? A? Păi, este o persoană în vârstă, are 80 și ceva de ani 

și nu renunță. Nu putem să lăsăm acea persoană în prag de iarnă, odată ce am început 

furnizarea de energie termică și să-i spunem, îți oprim căldura, du-te și cumpără-ți acum 

centrală, fă-ți racord de gaz natural, pentru că o să rămână toată iarna în frig. Deci, în 

acest moment, vreau să vă anunț că este ultima cerere care se aprobă. Nu vom mai 

accepta documentații pentru că deja s-a început furnizarea de energie termică. Vom 

discuta din luna aprilie, mai, când se sistează furnizarea de energie termică, ce vom face 

în viitor cu aceste cereri sau cu solicitările respective.  

Am vrut să fac această precizare pentru că cetățenii, pe bună dreptate știu de acel 

regulament, suntem doi pe scară, vrem să renunță, haideți să vedem cum putem să 

beneficiem de acest sprijin financiar. Deci, răspunsul este că în acest moment, am sistat 

până în luna mai primirea de documentații pentru sistarea furnizării de energie termică și 

cumpărarea de centrale pentru consumatorii captivi, răzleți. Vă mulțumesc! 

A venit și doamna consilier Ciulacu Mirelea – ora 1410. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Domnule primar, dacă tot ați 

deschis subiectul, cât am lipsit am văzut că erau o groază de cereri pe ajutorul acesta de 

centrale, dar am o nelămurire și întreb departamentul juridic. La persoanele aflate în 

nevoie se refereau la faptul că au veniturile nete sub salarizarea brută, minimă pe țară. Se 

poate să facem referire de la ceva net la ceva brut? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Regulamentul ce prevede? Pentru că dumnealor au 

făcut referatul în baza regulamentului aprobat de Consiliu. În regulament se referă la 

salariul net sau salariul brut? Îmi scapă acest lucru! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Și mie mi-a scăpat la început, dar 

acum am recapitulat și am văzut că face referire ca persoana aflată în dificultate este acea 

persoană care are venitul net mai mic decât salariul minim brut pe țară. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Direcția de Asistență Socială! 

Doamna director Bănescu Viorica: Este vorba despre salariul brut. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Deci, venitul brut! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Eu am înțeles, dar am văzut 

anumite cereri și analiza dvs., să zicem ipotetic, era 1150 de lei venitul net, dar făcea 

referire că este mai mic decât salariul minim brut pe țară care e 1450. Dar, netul acesta la 

1450 este sub 1150 de lei cât are acea persoană care solicită. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Aș vrea să fac o completare la ce a spus 

colegul. Așa este trecut în regulament: venitul care-l are pe membru de familie să fie mai 

mic decât venitul brut. Deci, venitul net pe membru de familie să fie mai mic decât 

venitul brut. Întradevăr, este un punct de vedere legal. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Din punct de vedere legal să 

intervenim… 
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Deci, venitul net pe membru de familie să 

fie mai mic decât venitul brut. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Corect! Și zice că venitul pe 

membru de familie net să fie mai decât venitul brut. Aici remarc faptul că nu poți să… 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Remarca dvs. este pertinentă. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Da, dar nu poți să compari netul cu 

brutul. Doar din punct de vedere legal să nu existe inadvertențe. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Poți să-l compari! 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Dacă îmi permiteți! Nu se referă la un 

venit net ca și salariu, se referă la un venit net pe membru de familie fiindcă nu raportăm 

un venit net al unui salariat cu un venit brut al unui salariat. Aici raportăm un venit net pe 

membru de familie care poate să fie și cu copil, care să fie minor. Deci, este vorba de 

venitul net al lor, deci e venitul efectiv pe care îl au raportat la salariul minim pe 

economie brut. Ca și denumire considerați că se poate face o confuzie, nu este o confuzie! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Am avut observația aceasta la 

persoanele singure care au solicitat acest lucru și aveau practic netul, mai mare decât 

salariul minim net pe economie. 

Domnul consilier Ilie Clement: După cum știți, în ședințele anterioare au mai fost 

situații când au fost acordate aceste sume de bani pentru locuitorii orașului Giurgiu. Au 

fost voci după alocare, multe sau puține, care au fost....  Au fost voci care au comentat 

prin oraș cum că beneficiarii acestor ajutoare sunt membri PSD. Știu sigur că în criteriile 

de acordare a acestor ajutoare, nu trebuie să îndeplinească un beneficiar condiția să fie 

membru PSD. Sunt speculații și atât! Vă mulțumesc! 

 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrare și 

întreținere a echipamentelor de iluminat public, aferente Parcului Baciu, zonei 

verzi din strada Nicolae Bălănescu - adiacent Bloc 45 Turn și Pistei de biciclete 

și role, către societatea GIURGIU SERVICII PUBLICE S.A. 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-

economice, pentru obiectivul de investiţii „Extindere canalizare pluvială pe 

strada Ramadan - Zona I” 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind însuşirea Raportului privind informarea 

şi consultarea publicului interesat de aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu 

necesar realizării obiectivului „Complex alimentaţie publică” pe un teren situat 

în Giurgiu, strada Unirii, f.n. 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Statului de funcţii 

al Aparatului de specialitate ale Primarului Municipiului Giurgiu şi Direcţia de 

Evidenţă al Persoanelor 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea includerii în inventarul 

domeniului public al Municipiului Giurgiu a unui obiectiv de investiție – „Pista 

de atletism” şi transmiterea acestuia în folosinţă gratuită către societatea 

Giurgiu Servicii Locale S.A. 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea includerii în inventarul 

domeniului public al Municipiului Giurgiu a unor obiecte de investiţie – 

Biciclete electrice „Gentle Electric S1” şi  transmiterea  acestora în administrare 

către Direcţia Administrare Active din Proiecte cu Finanţare Europeană 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul privat în 

domeniul public al Municipiului Giurgiu a terenului în suprafaţă de 251,00 mp., 

situat în Municipiul Giurgiu, Bulevardul CFR, nr.55 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

nr.250/29.06.2017 a Consiliului Local al Municipiului Giurgiu privind 

reglementarea situaţiei juridice a unui teren situat în Municipiul Giurgiu, 

includerea în Nomenclatorul stradal şi atribuirea de denumire 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba despre terenul de lângă fostul CAP 9 

Mai, actualmente Muntenia. Era o suprafață de teren care era deținută la vremea 

respectivă de fostul CAP 9 Mai – societatea Muntenia. Între timp, terenul acela s-a 

vândut către foarte mulți proprietari, noi proprietari, care au dezvoltat o zonă industrială 

destul de profitabilă în zona respectivă și cu o cifră de afaceri foarte mare.  
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Am găsit înțelegere și vreau pe această cale să le mulțumesc, acționarilor de la 

societatea Muntenia care au cedat municipalității această porțiune de teren. Prin actul de 

preluare s-a semnat și contractul de preluare a acestei suprafețe de teren și prin trecerea 

acum, în domeniul public, i s-a dat denumirea de strada Muntenia. În acest moment, 

locuitorii din zonă sau firmele din zonă, au un acces la un drum public, iar obligația 

municipalității este de a moderniza acel drum începând cu anul viitor, de a-l include în 

programul de investiții și de a rezolva problema persoanelor care lucrau la aceste firme. 

Dat fiind faptul că fiind un drum de piatră, la un momendat dat când ploua se făcea o 

mare baltă și chiar nu aveau pe unde să treacă acele persoane venind de la muncă. Este o 

societate care are aproape 200 de angajați, mai sunt câteva societăți în zonă, tot așa cu 

angajați foarte mult și mă bucur că am găsit înțelegere la această societate comercială să 

cedeze terenul și prin cedarea acestui teren, să reușim să-i dăm o destinație publică, un 

drum public și astăzi să-l trecem în domeniul public ca să finalizăm și această lucrare. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Mulțumim, domnule primar! Supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării unui teren 

aparţinând domeniului privat al Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul privat în 

domeniul public al Municipiului Giurgiu a unui teren situat în intravilanul 

Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 19: proiect de hotărâre privind constatarea încetării contractului de 

concesiune nr.10.960/20.03.2015, încheiat între Municipiului Giurgiu şi 

Societatea Comercială AMAPAN FAMILY CONSULTING S.R.L. 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea extinderii spaţiului de 

funcționare din incinta Liceului Teoretic „Nicolae Cartojan” și transmiterii în 

folosință gratuită către Școala Postliceală Sanitară Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei 

Contractului de asociațiune în participațiune nr.8921/2007, încheiat între 

Municipiul Giurgiu și Societatea Comercială TIPOGRAFIA KRONOS S.R.L. 

Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 

caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitaţie publică a unui spațiu 

situat în incinta Dispensarului 5-9, din Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
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Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de 

venituri și cheltuieli al Societății Comerciale Administrația Zonei Libere Giurgiu 

S.A., pe anul 2017 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea declanşării procedurii de 

selecţie a membrilor Consiliului de Administraţie al întreprinderilor publice 

având ca autoritate tutelară Consiliul Local al Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrare și 

întreținere a ornamentelor de iarnă, către societatea GIURGIU SERVICII 

PUBLICE S.A. 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 6.000 lei, doamnei Stănescu Tudora din Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de învăţământ. 
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Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.000 lei, doamnei Ursache Margareta din Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului 

„Sisteme și standarde comune - procese optimizate în cadrul Primăriei 

Municipiului Giurgiu” (SISCOP) pentru finanțare prin Programul Operațional 

Capacitate Administrativă 2014-2020 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului cotizației anuale 

de membru al Asociației Orașe Energie România (OER) 

  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului cotizației anuale 

de membru al Asociației Municipiilor din România 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei și 

Statului de funcții ale Societății Comerciale PAZĂ PUBLICĂ GIURGIU S.A. 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule președinte, dați-mi voie să explic de ce 

este nevoie de modificarea organigramei la societatea Pază Publică S.A., societate la care 

Consiliul Local este acționar. După cum ați aprobat și dvs. și așa cum este legea 

serviciilor publice, pentru pază publică la momentul acesta, la ceea ce discutăm acum, la 

punctul la care discutăm acum, prin lege s-a stabilit ca paza obiectivelor domeniului 

public și privat al unui UAT să fie realizată, poate fi realizată de către o societate a 

Primăriei, a Consiliului Local. Drept urmare, începând cu luna ianuarie vor ajunge la 

scadență toate contractele pe care le aveau încheiate cu diverși operatori privați, diferite 

entități publice ale administrației locale, mă refer la Giurgiu Servicii Locale, DAS, la 

cimitire, cei de la Piața de Gross de Pește, baze sportive, Direcția de Impozite și Taxe. 

Dumnealor au reușit, în luna ianuarie trebuiau pentru că în luna decembrie au, sau în luna 

octombrie anul trecut, au demarat procedura de licitație publică, încheiaseră contractul și 

nu mai puteau în momentul în care noi am luat decizia să încredințăm societății 

municipalității această pază, nu mai puteau să închidă procedura de licitație forțat.  

Drept urmare, am fost obligați un an de zile să fim cu aceste firme, iar în acest 

moment, începând de la 01 ianuarie, toată paza obiectivelor administrației locale, 

entităților, instituțiilor care aparțin domeniului public și privat din municipiul Giurgiu se 

va realiza de către societatea Pază Publică S.A..  

Au nevoie de personal, au nevoie să facă procedura de angajare, trebuie să își 

asigure numărul de persoane și autorizate și cu licență sau atestat în domeniul pazei, ca de 

la 01 ianuarie să facă acest serviciu corect și în conformitate cu legea. De aceea a fost 

nevoie ca astăzi să aprobăm organigrama, un număr de aproape 50-60 de persoane noi 

care trebuiesc verificate, testate, toată luna decembrie, ianuarie să poată să îndeplinească 

acest serviciu. Ca și cheltuială, cheltuiala este mai mare față de angajamentul sau 

angajarea unei firme private, pentru că această firmă a Consiliului Local respectă legea și 

salariații societății sunt retribuți, sunt plătiți în funcție de respectarea legii, spre deosebire 

de firme private, unde în loc de 4-5 persoane pe un post, au trei persoane, lucrează mai 
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mult, e treaba dumnealor, dar și cheltuiala cu paza va fi un pic mai mare. Am ținut să 

spun acest lucru și din acest moment nu vom mai discuta de firme private care să 

păzească la cimitire sau în alte instituții aparținând Consiliului Local, ci doar Pază 

Publică S.A., societatea municipiului va face acest lucru. Vă mulțumesc! 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Mulțumesc, domnule primar ! Supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea raportului de evaluare și 

caietului de sarcini în vederea vânzării prin licitație publică a terenurilor situate 

în Municipiul Giurgiu, Bulevardul Mihai Viteazu, adiacent nr.4A, respectiv 

Bulevardul București, nr.57 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu drept de 

preempțiune, către constructorul de bună credință, a terenului în suprafaţă de 

272,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, strada Negru Vodă, adiacent Bloc 502 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? 

Domnul consilier Țigănilă George: Aș avea ceva de obiectat referitor la acest 

teren, e vorba de prețul lui. De exemplu, în această zonă, într-o zonă foarte bună, s-a 

vândut metrul pătrat cu 50-52 de euro. Mai înainte, am avut, tot pe ordinea de zi, 2000 și 

ceva de metri care s-a vândut cu 100 de euro. Aș vrea să știu, când s-a făcut evaluarea atât 

la acest teren cât și la celălalt, nu a făcut-o aceeași persoană? Nu râdeți, domnule 

consilier! Sunt două persoane diferite? 

Domnul consilier Barbu Ionuț: La evaluatori vă referiți? 

Domnul consilier Țigănilă George: S-a făcut evaluarea pe un teren care întradevăr 

e mult mai bine cotat și s-a dat 52 de euro, pe când celălalt de 2200 de metri, s-a dat 100. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am să vă răspund pentru că atunci când 

contractezi serviciile unui evaluator, răspunderea în totalitate privind modul și prețul de 

evaluare, o are acel evaluator. Iar dacă aveți și punctul acesta l-am transmis tuturor, dacă 

aveți cea mai mică nelămurire, singurii care pot stabilii dacă s-a încălcat legea, sunt 
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organele de cercetare. Deci, dacă considerați că cineva a avut vreun interes sau acest 

evaluator care răspunde pentru raportul pe care îl întocmește, a avut un alt interes decât 

acela al transparenței și al corectitudinii, sfatul meu și vi-l spun și aici și public, este de a 

face o plângere. Către municipiu e greu, pentru că noi am contractat un serviciu, iar el 

răspunde pentru acest serviciu. Nu pot să-i spun, în momentul în care îi spun fă mai 

scump aici sau mai ieftin dincolo, deja mă implic în serviciu și în activitatea lui și în 

răspunderea lui și o să spună: păi, așa mi-a zis primarul! Dacă aveți, și repet încă o dată, 

dacă aveți cea mai mică îndoială sau suspiciune că ar exista vreun interes, vă rog să vă 

adresați organelor de cercetare, Parchetului și cu toată convingerea, nu vom avea nimic 

de obiectat în acest sens. Altfel, fiecare răspunde pentru documentația pe care o face. 

Domnul consilier Țigănilă George: Valoarea acestor terenuri, dacă îmi permiteți, 

nu se stabilește în raport de zonă? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Există o procedură, vă dați seama, este acest 

document aici, este un raport de evaluare, dacă l-ați citit spune exact. Se iau mai multe 

criterii, nu intru în problema aceasta pentru că chiar nu o stăpânesc. 

Domnul secretar Roșu Petre: Zona e unul din indicatori. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, unul! Dar, se iau prețurile din zonă, sunt mai 

multe criterii, mi-e greu să vă spun. Încă o dată, repet, dacă aveți cea mai mică 

suspiciune, vă rog să vă manifestați dreptul dvs.. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Aș avea rugămintea către toți 

consilierii locali și către dvs., domnule primar, să ne mai gândim de 3, 4, 5 ori de acum 

încolo, dacă mi vindem din terenul Primăriei. Eu zic că e mai bine să așteptăm legea 

parteneriatului public privat, astfel încât ca și entitate, Primăria să vină în asociație cu 

dezvoltatorii și să obținem plus valoare. Colegul meu practic are ceva dubii atunci când 

domnul Grădinaru Gheorghe evaluează un teren aflat în centru, la 58 de euro metrul 

pătrat, iar cel de la Altex este de 100 de euro plus TVA. E o neconcordanță! Cam astea 

sunt întrebările! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cu parteneriatul public privat, municipalitatea 

dispune de terenuri în zonă industrială sau într-o zonă care să permită un parteneriat 

public privat consistent cu un investitor și mă refer la terenul care se află în imediata 

apropiere a Vămii Giurgiu, în zona Petrrom, în zona Vama nouă. 11 hectare cu care 

dorim să intrăm într-un parteneriat cu o firmă, cu un grup de investitori din Italia care 

doresc să construiască un centru medical de intervenții spinale, de recuperare spinală. Și 

așteptăm și noi această lege a parteneriatului public privat! 

 În general, terenul în cauză, uitându-mă acum, se referă la un teren pe care s-a 

construit ceva, nu mai avem cum să intrăm într-un parteneriat public privat cu acest 

investitor. E deja construit și dorește cumpărarea. 

Nu aș vrea să intru într-o polemică vis-a-vis de modul cum se vindea când eram eu 

consilier, de către fostul primar, câte 30-50 de metri între blocuri, exact pentru bărăcuțe. 

Deci, haideți, să nu-mi mai aduc aminte, că se vindeau pe bandă rulantă! Nu am vândut! 

Să știți că mă uit totdeauna, ca terenurile care se scot la concesiune sau la vânzare, să nu 

creeze un disconfort cetățenilor din zona respectivă. Am ținut la acest criteriu, dar în 

fond, decizia nu este a Primăriei și a primarului. Dacă dorim.... Eu tot aștept și Codul 
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Administrativ și atunci se reglementează și statutul domeniului privat privind 

concesiunea. Sunt mai multe lucruri pe care le aștept și eu, dar cu așteptarea asta, mai am 

decât doi ani jumătate. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Mulțumim! Supun la vot proiectul de hotărâre 

prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării prin diminuare a 

Bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2017 şi rectificarea Listei de Investiţii 

aferente 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 

centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 

proprii şi subvenţii pe anul 2017 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 36: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în sumă 

de 30.000 lei, domnului Brebenel Costel Adrian din Giurgiu 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 37: proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, pentru perioada decembrie 2017 - 

februarie 2018 

 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Barbu Ionuț: Discuţii? 
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Domnul consilier Oprișan Gigi: Propun pentru următoarea perioadă pe domnul 

consilier Ionescu Liviu Ovidiu. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

Vă mulțumesc! Declar închise lucrările ședinței!  
 

Şedinţa se încheie la ora 1438. 

 

 

 

 P R E Ş E D I N T E, 
 

       Barbu Ionuț                   SECRETAR, 

           

                                               Roşu Petre                ÎNTOCMIT, 

                                  

                  Stanciu Violeta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


